
Betreft: Artikel 41 vragen – Facturen Stichting Thuis in Oss Oss, 12 mei 2024 

Geacht college, 

Al enige tijd probeert de fractie van FVD Oss inzage te krijgen in alle facturen van stichting ´Thuis in 
Oss´. FVD is namelijk van mening dat de asielkosten aan de extreemhoge kant zijn, terwijl de 
gemeente overal de hand op de knip moet houden, en daarom willen we ook een volledige 
onderbouwing/ verantwoording hiervan inzien. De huidige gemeentesecretaris, de heer Mensink, 
die namens het college sprak, heeft afgelopen woensdag 8 mei aangegeven tijdens een gesprek 
met o.a. FVD OSS dat hij géén toestemming verleent om de door ons opgevraagde informatie in te 
laten zien. 
Volgens de gemeentesecretaris (die sprak namens het college) omvatten deze facturen te 
"privacygevoelige" informatie. FVD Oss kan hierdoor haar controlerende taak niet naar behoren 
uitvoeren en de wet ´Open Overheid´ komt hiermee in het geding. De gemeente Oss die zich 
profileert als “transparante organisatie” lijkt hiermee eveneens een andere invulling te geven aan 
het woord ‘transparantie’. Daarom volgen hier enkele vragen direct aan het college: 

 

1.) Geeft het college toestemming aan FVD Oss om alle facturen van stichting Thuis in Oss in te zien? 
Zo ja, kan dat dan op zeer korte termijn (binnen 2 weken)? Zo, nee, waarom niet? 
2.) Kan het college uitsluiten dat de directeur van Stichting Thuis in Oss, de heer Schuurmans, direct 
of indirect, via één van zijn B.V. ’s inkomsten kan genereren of genereert vanuit de 
opvangvoorzieningen van ‘Thuis in Oss’? 

 
3.) Als we kijken naar artikel 169, lid 3 Gemeentewet dan moet het college ons voorzien van 
informatie tenzij het algemeen belang (privacy) in het geding komt. Maar die weigergronden dienen 
wel goed gemotiveerd te worden en dat is tot heden niet gebeurd. 
Kan het college haar weigergronden zo snel mogelijk en goed mogelijk motiveren aan ons? 
Of ziet het college in dat wij als FVD onze controlerende taak zo goed mogelijk dienen te vervullen en 
krijgen wij daarom alsnog toestemming om alle facturen van Stichting Thuis in Oss in te zien? 

 

4.) Mocht u geen toestemming geven als college om ons inzage te verlenen voor de opgevraagde 
facturen, wilt u dan toestemming verlenen om de beoogde facturen onder geheimhouding in te laten 
inzien? Zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet? 
5.) Graag zou FVD Oss ook inzage krijgen in alle aanbestedingen m.b.t. Stichting Thuis in Oss. 
Is het college bereid om hier inzage voor te verlenen en zo ja, wanneer? 

 

6.) Graag zou FVD Oss inzage krijgen in alle communicatie tussen Stichting Thuis in Oss en het college 
en de gemeentesecretaris. Is het college bereid om deze communicatie met ons te delen? Zo ja, 
wanneer zou dat kunnen? Zo nee, waarom niet? 

 

Gelieve deze vragen zo spoedig mogelijk en volledig te beantwoorden. 
 

Met vriendelijke groet, Marjolein van Hattem, Nick Raadgever & Jacco van der Worp – FVD OSS 
 


